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Protokół 

IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 17 grudnia 2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej. Obrady rozpoczęto o godzinie 

14:00 a zakończono o godzinie 15:04 tego samego dnia. Przewodnicząca powitała obecnych, 

otworzyła obrady i stwierdziła kworum. 

Przewodnicząca poprosiła o upamiętnienie minutą ciszy zmarłego byłego pracownika urzędu 

gminy i jednocześnie obecnego pracownika ZUK w Rzęczkowie, Pana Bernarda Babiarza. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków rady gminy. 

Obecni: 

1. Krystian Balicki 

2. Marcin Dziedzic 

3. Krystyna Gajdemska 

4. Dominik Goliszek 

5. Ewa Jeżewska 

6. Beata Klarkowska 

7. Marcin Krystek 

8. Iwona Owieśna 

9. Wiesław Paciorkowski 

10. Teresa Sztuczka 

11. Rafał Walkowiak 

12. Wioleta Warzocha 

13. Małgorzata Wiśniewska 

Nieobecni: 

1. Piotr Pawlikowski 

2. Joanna Grabowska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
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3) Przyjęcie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2025-2040, 

2) w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2025 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok, 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu na realizację 

projektu pn. „EU-geniusz w świecie naukowych żywiołów”, 

5) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Rozgarty, Gutowo, Czarne Błoto, 

Zławieś Mała, Pędzewo, Górsk, Stary Toruń, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie pu-

blicznego transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej, 

7) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-

nymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy złożyła wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad poprzez dodanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie 

współpracy podjętej w ramach Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia. 

Przeprowadzono głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2, 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy złożyła kolejny wniosek w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad o dodanie  projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę. 
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Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie wyjaśniła, że 

powodem rozszerzenia porządku obrad w tym zakresie jest to, że wszczęto postępowanie 

nadzorczego w zakresie badania zgodności z prawem tej uchwały i należy podjąć ją zgodnie z 

obowiązującymi przepisami. Szczegóły znajdują się w uzasadnieniu do uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2, 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego ustalono następujący  porządek obrad: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3) Przyjęcie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-

2040, 

2) w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2025 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok, 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu na realizację 

projektu pn. „EU-geniusz w świecie naukowych żywiołów”, 

5) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Rozgarty, Gutowo, Czarne Błoto, 

Zławieś Mała, Pędzewo, Górsk, Stary Toruń, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie pu-

blicznego transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej, 

7) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-

nymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie współpracy podjętej w ramach Stowa-

rzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia, 
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9) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakre-

sie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowa-

nia tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę . 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Ad. 2. 3) 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

Ad. 3  

Marcin Swaczyna – wójt gminy przedstawił sprawozdanie z pracy pomiędzy sesjami. Zaczął 

od tego, że grudzień jest okresem obfitującym w spotkania świąteczne oraz organizowane przez 

naszych sołtysów, rady sołeckie i radnych spotkania o tej tematyce w których brał udział. Od-

były się również takie spotkania jak: 

- spotkanie z dyrektorami szkół z terenu gminy, będzie odbywało się ono cyklicznie w celu 

bieżących konsultacji. 

- spotkanie z przedstawicielami firmy NEXERA, która zajmuje się budową światłowodu. Roz-

mowy mają na celu bieżące nadzorowanie tych inwestycji na terenie gminy i prowadzenie roz-

mów, aby jak największa ilość mieszkańców miała możliwość podłączenia się do sieci.  

Wójt powiedział, że dzisiejsza sesja jest sesją, na której będzie uchwalany budżet, to bardzo 

ważna sprawa ponieważ wraz z pracownikami starał się, aby był on przygotowany w sposób 

rzetelny i jak najbardziej optymalny biorąc pod uwagę wszelkie ograniczenia związane ze 

wskaźnikami, jakie należy spełniać. Jest to budżet zawierający propozycje nowych inwestycji, 

ale przygotowany w taki sposób, aby nie nadwyrężać finansów publicznych.  

Justyna Brzozowska – skarbik gminy opierając swoją wypowiedź o uzasadnieniu do uchwały 

omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2025 – 2040 oraz budżet na 2025 rok. Od-

czytała 3 opinie RIO w sprawie omawianych uchwał i poinformowała, że są to opinie pozy-

tywne.  

Ewa Jeżewska – radna zadała pytanie jakimi kryteriami kierowano się przeznaczając do sprze-

daży nieruchomości referatu wymienione w budżecie.  

Joanna Sucharska – kierownik rolnictwa wyjaśniła, że nieruchomości niezabudowane zo-

stały wyznaczone przez wójta, są to działki z wydanymi warunkami zabudowy, a ich cena zo-

stała ustalona na podstawie operatu szacunkowego. Sprzedaż odbędzie się w formie przetargu. 

Nieruchomość zabudowana została przeznaczona do sprzedaży na wniosek dzierżawcy. 

Radni nie zadawali więcej pytań do omawianych projektów.  

Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o udostępnienie głosowania 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-2040 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 
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Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, 

Małgorzata Wiśniewska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Beata Klarkowska, Wioleta Warzocha  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/41/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2025-2040 została podjęta. 

Krystyna Gajdemska - Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o udostępnienie głosowania 

w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Małgorzata Wiśniewska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Wioleta Warzocha  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski  

 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/42/2024 w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2025 rok została podjęta.  

Justyna Brzozowska – skarbik gminy omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok, zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą.  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)   

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/43/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok została podjęta jednogłośnie. 
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Joanna Wałecka – zastępca wójta  omówiła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Toruńskiemu na realizację projektu pn. „EU-geniusz w świecie 

naukowych żywiołów”.  

Nie było pytań do projektu uchwały.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą.  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)   

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/44/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Toruńskiemu na realizację projektu pn. „EU-geniusz w świecie naukowych 

żywiołów” została podjęta jednogłośnie. 

Joanna Sucharska – kierownik rolnictwa odczytała uzasadnienie do kolejnej uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Rozgarty, Gutowo, Czarne Błoto, Zławieś Mała, 

Pędzewo, Górsk, Stary Toruń.  

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą. 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/45/2024 w sprawie nadania nazwy ulic  

w miejscowości Rozgarty, Gutowo, Czarne Błoto, Zławieś Mała, Pędzewo, Górsk, Stary 

Toruń została podjęta jednogłośnie. 

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa odczytała uzasadnienie do uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. 
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Nikt z radnych nie zabrał głosu w tej sprawie.   

 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/46/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w ramach 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej została podjęta 

jednogłośnie. 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie omówiła 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Wyjaśniła, że przeprowadzona analiza finansowa 

systemu gospodarki odpadami za 2024 r. i kalkulacja opłaty za gospodarowanie odpadami 

wykazała, że niezbędnym dla zbilansowania systemu finansowania odbioru odpadów od 

mieszkańców nieruchomości jest podniesienie stawek opłat za odpady komunalne. Wpływy  

z opłat stanowią dochody budżetu gminy i w obecnej wysokości nie są wystarczające, aby 

pokryć koszty związane z systemem gospodarki odpadami. Po wielu rozmowach z radnymi i 

analizie załączników z którymi zapoznali się radni m.in. kalkulacją kosztów proponuje się 

ustalenie stawki w kwocie 32 zł od osoby i 30 zł od osoby w przypadku kiedy nieruchomość 

zamieszkuje powyżej 5 osób.   

 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą.  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, Beata Klarkowska, 

Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak 

PRZECIW (1)  

Krystian Balicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  

Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski  
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Wobec powyższego uchwała Nr XI/47/2024 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została podjęta. 

Marcin Swaczyna – wójt wyjaśnił, że celem podjęcia uchwały jest wyrażenie zgody na 

rozszerzenie współpracy realizowanej z innymi powiatami i gminami miejskiego obszaru 

funkcjonalnego Torunia (MOFT) w ramach stowarzyszenia pod nazwą Stowarzyszenie 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia z siedzibą w Toruniu, które planuje zmianę nazwy 

na Stowarzyszenie Metropolia Toruńska. Jednym z warunków realizacji instrumentów polityki 

terytorialnej jakimi są Zintegrowane Inwestycje Terytorialne w perspektywie finansowej UE 

na  lata 2021-2027 było zawiązanie zinstytucjonalizowanej formy partnerstwa -tzw. związku 

ZIT, który w przypadku miejskiego obszar funkcjonalnego Torunia przybrał formę ww. 

stowarzyszenia, wyrażoną poprzez niniejszą uchwałę. Propozycja rozszerzenia zakresu 

działalności stowarzyszenia, wychodzi naprzeciw strategicznym transformacjom w systemie 

zarządzania rozwojem kraju oraz oczekiwaniom partnerów Stowarzyszenia, a żeby rozszerzyć 

dotychczasową wyspecjalizowaną formę współpracy w kierunku systematycznego umacniania 

pozycji roli MOFT jako metropolii o znaczeniu ponadregionalnym. 

Nikt nie miał pytań w omawianym temacie.  

 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą  w sprawie wyrażenia zgody na 

rozszerzenie współpracy podjętej w ramach Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia.   

 

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, 

Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski  

Wobec powyższego uchwała Nr XI/48/2024 w sprawie wyrażenia zgody na rozszerzenie 

współpracy podjętej w ramach Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Torunia została podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca poprosiła o omówienie ostatniego projektu uchwały. 

Mariola Musiał – inspektor ds. utrzymania czystości i porządku w gminie tak jak już na 

wstępie mówiła organ nadzorczy w piśmie wskazuje zastrzeżenia co do zapisu § 2 pkt.1 

uchwały, w którym Rada Gminy określiła limit na odbiór odpadów komunalnych 

niesegregowanych/zmieszanych/ w ilości 120 litrów miesięcznie na osobę, w ramach 

uiszczanej przez właściciela nieruchomości opłaty, oraz § 2 pkt. 5, w którym odnosząc się 

ogólnie do frakcji bioodpadów postanowiła ograniczyć ilości odebranych ,,odpadów 

ulegających biodegradacji’’ do 120 litrów. Zapis zawarty w art. 6r ust. 3a ustawy nie daje 
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podstaw do ograniczenia ilości odpadów niesegregowanych, jak i odpadów komunalnych 

ulegających biodegradacji, odbieranych w zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę. W 

ocenie organu nadzorczego ustalenia Rady Gminy dotyczące wejścia w życie uchwały, zapis § 

8 uchwały pozostaje w sprzeczności z art. 4 ust. 1 ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i 

nie odpowiada przepisom. Z uwagi na przywołany przypis, kwestionowana uchwała powinna 

wejść w życie najwcześniej po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Wobec powyższego Rada Gminy musi podjąć nową 

uchwałę, tak aby była one zgodna z obowiązującymi przepisami prawa oraz aby uzyskała 

pozytywną opinię organu nadzorczego, przez zmianę przywołanych zapisów i nadać im 

następujące brzmienie: § 2 pkt.1) – odbiór w każdej ilości odpadów komunalnych 

/zmieszanych/; § 2 pkt.5) - odpadów stanowiących części roślin pochodzących z pielęgnacji 

terenów zielonych, ogrodów i parków stanowiących odpady komunalne z gospodarstw 

domowych w ilości 120 l raz na dwa tygodnie; § 8 – uchwała wchodzi w życie po upływie 14 

dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

Nikt z radnych nie miał pytań do projektu tej uchwały.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę.    

 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Ewa Jeżewska, Beata Klarkowska, 

Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, 

Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Krystian Balicki  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała Nr XI/49/2024 w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę została podjęta.  

Ad. 5 

Marcin Krystek – radny zgłosił problem z drogą nr 583 w kierunku Górska, kamienie 

graniczne są w drodze jest to droga gminna i prosi, aby sprawdzić, czy jest ona dobrze 

wyznaczona. Na tym terenie wyznaczane są działki, a wystające kamienie graniczne stwarzają 

zagrożenie.  

Marcin Swaczyna – wójt podziękował radnym za przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 

przyszły rok. Powiedział, że jest to dla niego przejaw zaufania zarówno dla niego jak i 
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pracowników i postara się go nie zawieść. Ze względu na przedświąteczny czas złożył obecnym 

na sesji oraz wszystkim mieszkańcom życzenia wesołych świąt.  

Ad. 6 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i o godzinie 15:04 zamknęła obrady IX sesji Rady Gminy.  

 

Protokołowała: 

Sylwia Suduł-Tyloch 


